
 

 

Gårdsvandring 

Den 28 april och den 5 och 7 maj gick vi gårdsvandringar i 

Göingehems bestånd tillsammans med personal från Göingehem. 

Det vi i första hand var intresserade av var hur sophanteringen 

skötts efter att hyresgästerna fått en extra avgift p.g.a. att 

sorteringen skötts dåligt. 

Den 23 april gjordes en omförhandling ang dessa avgifter. Det 

visade sig då att vi kunde ta bort avgiften för ett antal hyresgäster. 

Döm om vår förvåning när vi upptäcker att på flera ställen hade 

sorteringen blivit mycket sämre. 

Vi tog foto på alla de tunnor som vi kunde se var dåligt sorterat. På 

de tre dagar som vi gick fotograferade vi 90 tunnor med matavfall 

som innehöll plast. Skrämmande!!!!! 

Detta innebär då att vi kommer att få ännu högre extraavgift för 

sophämtningen. 

Om vi bara tar ett område t.ex. Ringen i Hanaskog skulle avgiften 

höjas från 22/44/66 kr till 89/178/267 kr. 

Då kan man fråga sig om hyresgästerna vill ha denna avgift eller få 

ett sämre underhåll. Pengarna måste tas någonstans och det är 

bara vi hyresgäster som står för dessa pengar genom vår hyra. 

Men vi måste också påtala vår uppskattning för de yttre underhåll 

som Göingehem bedriver idag.  

Vid tangenterna  

Carl-Johan Dahlgren 

 



 

 

Måste bara visa några exempel 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


